



扇耀十年·璀璨風華下午茶饗宴
10TH ANNIVERSARY AFTERNOON TEA

精緻鹹點 | SAVOURIES

黑金魚子醬鱈魚塔
Caviar & Cod Fish Tart

義式番茄起司球
Tomato Mozzarella Cheese Ball

香蘋帝王蟹芝麻脆餅
King Crab & Apple Cracker

威士忌牛舌三明治
(牛肉原產地: 澳洲)
Australia Beef Tongue with
Whisky sandwich
(Beef Origin: Australia)

京式烤鴨捲
Roasted Peking Duck Roll

港式鹹派
(豬肉原產地: 台灣)
Minced Pork Meat &
Dried Shrimp Quiche
(Pork Origin: Taiwan)

繽紛甜點 | SWEETS

花漾之愛
Elderflower & Pear Crème,
Yuzu Compote with Almond Biscuit

楊枝甘露塔
Mango Coconut Cream,
Coconut Sago & Pomelo with Coconut Tart

巧克力焦糖堅果瑪德蓮
Chocolate Praline Madeline

覆麗綺想
Raspberry Chocolate Truffle
Choux

文華提拉米蘇
Tiramisu

司康餅 | SCONES

司康佐自製果醬與凝脂奶油
Scones with homemade jams and clotted cream

若您有任何飲食上的特殊需求，服務團隊將竭誠為您服務。

以上所有價格為含稅價格，需外加 10% 服務費。

賓客自備於台北文華東方酒店以外的商店購買之蛋糕，將另酌收新台幣 800 元服務費用。

自備酒水服務費，葡萄酒、烈酒每瓶新台幣 1,000 元。

Our team will be delighted to assist you with any dietary requests. Prices are in Taiwan dollars, inclusive of applicable government taxes and subject to a 10% service charge.

A cakeage fee of TWD 800 per cake is applied for any cake not purchased from the Hotel.

The corkage fee at this restaurant is TWD 1,000 per bottle for wines and spirits.



經典下午茶 CLASSIC AFTERNOON TEA

TWD 1,580 每套 / per set

精選鹹點 Savouries Selection
精選甜點 Pastry Selection and Petit Four
綜合英式司康餅與自製果醬 Scones with Homemade Jams
特選茶品或咖啡 Premium Tea or Coffee

香檳下午茶 CHAMPAGNE AFTERNOON TEA

TWD 2,380 每套 / per set

精選鹹點 Savouries Selection
精選甜點 Pastry Selection and Petit Four
綜合英式司康餅與自製果醬 Scones with Homemade Jams
特選茶品或咖啡 Premium Tea or Coffee
單杯精選香檳 One Glass of Champagne

招牌魚子醬下午茶 SIGNATURE CAVIAR AFTERNOON TEA

TWD 4,280 每套 / per set

包含香檳下午茶點一套以及
Calvisius 魚子醬 15 公克，搭配法式小圓薄餅及配料
Inclusive of One Set of Champagne Afternoon Tea and
15gm of Calvisius Caviar

*青隅下午茶用餐時段分別為下午 1 時至 3 時以及下午 3 時 15 分至 5 時，
期間每位賓客最低消費為 TWD 1,580。

* The Jade Lounge afternoon tea time has two seating, from 1pm to 3pm and 3:15pm to 5pm.
A minimum spending of TWD 1,580 is applied per guest during the afternoon tea time.

菜單所提供之咖啡與茶品皆使用永續採購之原料。
All coffee and tea are sustainably sourced.

若您有任何飲食上的特殊需求，服務團隊將竭誠為您服務。

以上所有價格為含稅價格，需外加 10% 服務費。

賓客自備於台北文華東方酒店以外的商店購買之蛋糕，將另酌收新台幣 800 元服務費用。

自備酒水服務費，葡萄酒、烈酒每瓶新台幣 1,000 元。

Our team will be delighted to assist you with any dietary requests. Prices are in Taiwan dollars,
inclusive of applicable government taxes and subject to a 10% service charge.

A cakeage fee of TWD 8,00 per cake is applied for any cake not purchased from the Hotel.

The corkage fee at this restaurant is TWD 1,000 per bottle for wines and spirits.